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Vragen van het lid Brinkman (PVV)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
afnemen van het aantal plaatselijke
brandweerkazernes. (Ingezonden
10 september 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Dorpen raken brandweerpost
kwijt»?1

2
Deelt u de mening dat het gebruik
van twee verschillende methodieken
voor kazernespreiding, waarbij in het
ene geval een kazerne bestaansrecht
heeft en in het andere geval niet, erg
subjectief en inefficiënt is? Zo ja, hoe
bent u van plan om hier verandering
in te brengen? Zo neen, waarom niet?

3
Deelt u de mening dat er moet
worden gekozen voor een landelijk
beleid voor kazernespreiding, waarbij
veiligheid en efficiëntie de
topprioriteiten zijn en marktwerking
buiten beschouwing moet worden
gelaten? Zo neen, waarom niet?

4
Kunt u aangeven in hoeverre u bereid
bent om in de toekomst, voordat u
besluit over deze onderwerpen,
overleg te voeren met de
Vakvereniging Brandweer
Vrijwilligers? Zo ja, hoe gaat u dit
initiëren? Zo neen, waarom niet?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Van der Staaij (SGP), ingezonden
9 september 2008 (vraagnummer
2008Z01908/2070829260).

1 Nederlands Dagblad, 8 september 2008.
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